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Protokoll 

Svenska Biljardförbundet, möte via Teams 

Den 9 oktober 2023 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Tobias Andersson, Anna-Karin Bedeus, Sven Junghagen, 

Malin Lindström, David Pennör, Suleman Kukka Salam (adjungerad), Sofia Asp (adjungerad) 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna. 

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes Malin Lindström 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

Bestraffningsärende 2023-05 och 2023-06 placeras i slutet av mötet. 

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll den 11 september godkändes. 

 

Per capsulam 2023-09-19: Revidering av grenspecifika tävlingsbestämmelser carambole 

 

§5. Aktuellt från RF  

Regeringen har meddelat att anslagen till folkbildningen kommer att minska de kommande 

åren. Det kommer att påverka SISU idrottsutbildarna.  

 

Karl-Erik 

Andy och Sofia hade möte med Karl-Erik den 12 september. Det var ett bra möte där vi 

upplevde att han var intresserad av att få veta mer om vårt förbund. 

 

Andy och Sofia deltog på ett möte i fredags där Karl-Erik meddelade att han avgår som 

ordförande för RF med omedelbar verkan. Han ser att det skadar svensk idrott att han 

fortsätter som ordförande. Vice ordförande Anna Iwarsson tar över som tf ordförande i 

enlighet med stadgarna. RS sammanträder den 17-18 oktober och ska där fatta beslut om 

vägval. RS kan välja att fortsätta med Anna som ordförande eller kalla till en extra stämma 

för att välja en ny ordförande.  

 

§ 6. Ekonomi 

Statusrapport från Malin.  

 

Förlängd dispositionstid 

RF har beslutat om förlängd dispositionstid för vissa av de ekonomiska stöden. För vår del 

gäller det: 

• Verksamhetsstöd vuxen 2022-2023. Får användas till och med 2024-12-31 

• Återstartsstöd omgång 3 & 4. Får användas till och med 2025-12-31 

• Vi kan eventuellt få förlängd dispositionstid på de medel vi fått för att utveckla 
paraverksamheten. En ansökan om det behöver skickas in. 

 



 
 

Svenska Biljardförbundet, protokoll 9 oktober 2023  2 (5) 
 

Verksamhetsstöd vuxen: vi kommer att ha en del medel kvar. Positivt att vi får använda dessa 

nästa år. 

Återstartsstöden omgång 3 & 4 visste vi redan innan att vi fick använda under 2024 och vi 

har medel kvar. FS har bland annat sedan tidigare beslutat att öronmärka en del av dessa 

medel för att finansiera barn- och ungdomsverksamheten framöver.  

 

§7. Styrelsefrågor  

Ordning på kommande möten 

Vi behöver bli bättre på att hålla oss till den arbetsordning vi beslutat för styrelsemötena, 

med uppladdade rapporter inför möten och inte så mycket muntlig redogörelse. Detta för att 

vi under kommande möten ska ha tid att diskutera bland annat verksamhetsinriktning och 

budget för 2024-2025. 

 

Prispengar i framtiden? 

Kort diskussion kring hur vi ska hantera prispengar i framtiden. Många idrotter betalar ut 

prispengar till föreningarna och inte direkt till spelarna.  

 

Förbundsstämma 13 april 2024 

Beslutade att stämman ska vara fysisk och hållas i Stockholm eller Uppsala. I samband med 

stämman arrangeras Biljardgalan samt några seminarier/arbetspass. 

 

Bestraffningsärende 2023-05 och 2023-06 

Behandlades efter § 13. 

 

 

§8. Aktuellt från kommittéerna  

Förra helgens Grengemensam konferens var lyckad. Många diskussioner om utveckling av 

verksamhet samt vad kommittéerna kan göra mer gemensamt framöver. 

 

NBC 

Brev till IBSF. Island har inte bekräftat på mejl att de skriver på. Norge kommer att skicka in 

en motion om att inte tillåta ledare och spelare från Ryssland och Belarus. Vi ställer oss 

bakom motionen. 

 

Carambole 

NM nu i helgen i Oslo. Åker med en trupp på nio personer.  

Klart att Mustafa nu är en del av Team Sweden.  

 

Pool 

Ragnar har fått en plats på öppna VM och Linnea och Walter på Junior-VM. Inte i budget att 

vi skulle få tre platser. PK äskar därmed medel för deras deltagande. De är unga lovande 

spelare, den så kallade Eliten under eliten.  

Beslut: Att PK får cirka 20 000 kr för att täcka kostnaderna för VM. Finansieras med 

återstartsstödet. 

 

WPA/Matchroom: På WPAs kongress i helgen fattades beslut att spelare framöver får välja 

om de vill spela de sanktionerade tävlingarna som ligger inom organisationen (WPA, EPBF, 

SBF) eller spela osanktionerade tävlingar arrangerade av t ex Matchroom. Det gäller från 

mars 2024. Spelare som sedan ångrar sig och vill återgå till att delta i sanktionerade tävlingar 

får betala böter samt är avstängda i sex månader. 
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Snooker 

Skickar två spelare till VM, Suleman och Kevin. Deltar både individuellt och i lag.  

 

Sista helgen i november är en ny typ av rankingtävling inplanerad. Den vänder sig till de som 

ligger mellan Elit och Klass 1. Spelare rankade topp 8 får inte delta. Den klassen finns inte 

med i TB just nu. SK gör sista justeringen av de reviderade tävlingsbestämmelserna under 

veckan och skickar sedan till FS för beslut. 

 

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Barn & ungdom 

Sista nationella ungdomstävlingen spelas troligen i Norrtälje och inte i Laxå pga att hallen 

inte hinner bli klar. 

 

En ny arbetsgrupp har bildats. De har uppstartsmöte nästa vecka. 

 

Elitutskottet 

Elitutvecklingsplanen är inskickad och vi väntar på besked. Vi fokuserar på Eliten under 

eliten, våra yngre lovande spelare. De vi tror kommer att vara vår framtida elit. Med 

anledning av knappa resurser behöver vi prioritera vilka spelare vi ska fokusera på.  

Under den grengemensamma konferensen diskuterades att FS ska ta ett policybeslut kring 

vilka spelare som ska prioriteras framöver. Sven ansvarar och tar fram ett underlag till 

styrelsehelgen i februari. 

 

Tobias anslöt till mötet. 

 

Kommunikation 

Biljard.TV – Sam tar över ansvaret och driver tillsammans med representanter från 

grenkommittéerna. 

 

Till de fyra föreningar som arrangerar rankingtävlingar i snooker har vi köpt in 

streamingsystemet Snooker ON. Spelarna knappar själva in resultatet. Ska köpa in ytterligare 

en till den femte arrangerande föreningen. Finansieras med återstartsmedel. 

 

 

 

Övrigt 

Nätverksträff för Kvinnliga Egon den 18 november i Göteborg. Finansieras med 

återstartsmedel. 

 

§10. Aktuellt från projekten 

Biljard 65+ 

Finalspel 65+ touren genomfördes den 2 oktober i Sundsvall. Blev en bra tävling som 

uppskattades mycket av deltagarna. En enkät delades ut för att få feedback om upplägget av 

årets tour, spelformen, med mera.  

 

Kort rapport från vårt deltagande på Seniormässan 3-5 oktober. Totalt var vi 8 SF med i RFs 

monter. Mässan hade cirka 3 000 besökare per dag. 

 

Ledarsatsning i samverkan 
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Datum för kommande träffar: 

Västra Götaland: 18 oktober och 26 oktober 

Skåne: Datum ej klart 

Västerbotten: 26 oktober 

Örebro: 1 november 

Småland: 14 november 

Uppland: 16 november 

 

Kartläggning vuxenidrott 

Sofia har deltagit på den sista obligatoriska träffen inom satsningen. En slutrapport ska 

lämnas in senast i november. 

Under den grengemensamma konferensen gick vi igenom svaren på enkäten och diskuterade 

möjlig utveckling av tävlingsverksamheten. 

 

Para 

Jörgen besöker RBU Gotland den 4-5 november. 

 

§11. Antidoping 

Under den grengemensamma konferensen kom det fram att vi behöver höja kunskapsnivån 

hos våra landslagsaktuella spelare. Vi ska därför arrangera en digital föreläsning med en 

föreläsare från Antidoping Sverige. 

 

Listan med förbjudna preparat 2024 har kommit. 

 

 

§12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

 

§13. Nästa möte  

Nästa möte den 13 november, därefter den 11 december. 

Första mötet nästa år blir den 8 januari och därefter styrelsehelg den 3-4 februari.  

 

 

Anna-Karin lämnade mötet 

 

 

§ 7B. Bestraffningsärende 2023-05 och 2023-06 

Anna-Karin deltog inte i handläggning och beslut med anledning av att det var hon som 

skickat in anmälningarna. 

 

Beslut: SBF Förbundsstyrelse beslutar i enlighet med RF stadgar 14 kap ,2§ pkt 2, att fälla 

spelarna. Straffet för förseelsen är en tillrättavisning. 

 

 

§14. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 
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Stockholm 2023-10-09 

 

 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

 

 

 

Malin Lindström, justerare 

 

 

 

 


